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Fråga till Äldre- och omsorgsnämndens 
ordförande Tony Thoren 

Funktionshinderrådet och pensionärsrådet är två viktiga råd som 
representerar inte bara sina organisationers medlemmar utan även dess 
anhöriga. 

Därför var det med stor förvåning som vi den moderata gruppen i nämnden 
och flera andra partier med oss noterade att råden inte tjänat som 
remissinstans när den nya anhörigstödspolicyn behandlades på nämnden 
den 22 november. 

Funktionshinderrådet hade inte fått yttra sig alls och pensionärsrådet hade 
informerats muntligt. 

I handlingarna från pensionärsrådet framgår inte om ärendet har 
diskuterats i rådet eller inte, vilket vi tycker är beklagansvärt. 

Därav vill jag ställa en fråga till nämndens ordförande om han anser att 
rådens synpunkter är ointressanta eller rentav oviktiga och om detta är 
anledningen till att råden inte tillfrågas eller om detta beror på en slarvig 
process kring ärendet beredning. 

-Anser ordförande Thoren att rådens synpunkter är oviktiga eller beror 
dessa upprepade avsteg från remissförfarandet på slarv från den styrande 
majoriteten i nämnden? 

 

Peter Freij (M) 


